
Protokół Nr XLVIII /2010 
z Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 28 maja  2010 r. w siedzibie Urzędu Miasta – Gminy Stryków. 
W posiedzeniu uczestniczyli: 
radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 
przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 
sołtysi wg listy obecności, 
osoby zaproszone wg listy obecności, 
młodzież z Zespołu Szkół Nr 1 w Strykowie wraz z nauczycielką . 
 
 Ad. 1. Otwarcie obrad XLVIII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 
prawomocności obrad. 
 Otwarcia sesji o godz. 9.05 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 
Paweł Kasica i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą 
obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego składu 
Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
decyzji. 
Na sali obrad brak radnych Wojciecha Cichosza , Witolda Śliwkiewicza , Andrzeja Pożarlika. 
 
 Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu 
wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Strykowie. 
 
 Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu 
RM w Strykowie Włodzimierzowi Grochockiemu. 
                                                                                                                                                                                                                                  
 Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Proponowany porządek obrad XLVIII  sesji:  

1. Otwarcie obrad XLVIII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 
prawomocności obrad.  

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 
Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5.  ,,20 - lecie Samorządu Terytorialnego w Gminie Stryków”( referat ). 
6. Zatwierdzenie protokołu z XLVII  Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która 

odbyła się w dniu 29 kwietnia  2010 r.  
7. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego RM w 

Strykowie i Przewodniczących Komisji RM. 
8. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami. 
9. Podjęcie uchwał w sprawie:  
 a) określenia wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o 
uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych  od właścicieli nieruchomości oraz opróżniania zbiorników 
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Stryków ; 
 b) określenia wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o 
uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed 
bezdomnymi zwierzętami , prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także 
grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych lub ich części na terenie Gminy Stryków 
 c) rozpatrzenia skargi na Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 w Strykowie; 
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 d) zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2010 ; 
 e) zabezpieczenia w formie ,, weksla in blanco” ; 
 f) zawarcia porozumienia międzygminnego między Gminą Stryków , Gminą Łódź 
i Gminą Zgierz w zakresie wspólnej realizacji międzygminnej komunikacji 
autobusowej ; 
 g) wyrażenia zgody na wydzierżawienie i odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej 
własność gminy ; 
 h) uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia zasad usytuowania na 
terenie Gminy Stryków miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych ; 
  
10. Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Wolne wnioski i sprawy różne. 
12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 
13. Zamknięcie obrad. 

 
Zastępca Burmistrza M-G Stryków Pani Bożena Motylińska wnioskowała o 
wprowadzenie do porządku obrad XLVIII sesji RM w Strykowie projektu uchwały w 
sprawie zatwierdzenia zmiany ,,Zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków ” . 
Przewodniczący RM w Strykowie poinformował , że mylnie został przesłany radnym 
projekt uchwały   zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia zasad usytuowania na terenie 
Gminy Stryków miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych  w związku z 
powyższym właściwy druk projektu tej uchwały zostanie przekazany za chwilę podczas 
dzisiejszej sesji . 

  
     Głosowanie wniosku : 12 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
                       0 głosów wstrzymujących się  
Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie obrad XLVIII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 
prawomocności obrad.  

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 
Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5.  ,,20 - lecie Samorządu Terytorialnego w Gminie Stryków”( referat ). 
6. Zatwierdzenie protokołu z XLVII  Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która 

odbyła się w dniu 29 kwietnia  2010 r.  
7. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego RM w 

Strykowie i Przewodniczących Komisji RM. 
8. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami. 
9. Podjęcie uchwał w sprawie:  
 a) określenia wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o 
uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych  od właścicieli nieruchomości oraz opróżniania zbiorników 
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Stryków , 
 b) określenia wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o 
uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed 
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bezdomnymi zwierzętami , prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także 
grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych lub ich części na terenie Gminy Stryków, 
 c) rozpatrzenia skargi na Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 w Strykowie, 
 d) zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2010 , 
 e) zabezpieczenia w formie ,, weksla in blanco” , 
 f) zawarcia porozumienia międzygminnego między Gminą Stryków , Gminą Łódź 
i Gminą Zgierz w zakresie wspólnej realizacji międzygminnej komunikacji 
autobusowej , 
 g) wyrażenia zgody na wydzierżawienie i odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej 
własność gminy , 
 h) uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia zasad usytuowania na 
terenie Gminy Stryków miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych , 

  i) zatwierdzenia zmiany ,,Zmiany Studium uwarunkowań i kierunków  
 zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków ” . 

 
10. Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Wolne wnioski i sprawy różne. 
12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 
13. Zamknięcie obrad. 

 
  Głosowanie nad porządkiem obrad po zmianie: 12 głosów za  
                0 głosów przeciwnych  
                 0 głosów wstrzymujących się  
Na salę obrad wszedł radny Witold Śliwkiewicz. 
 

Ad. 4  Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  
 

 Przewodniczący RM w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał i 
Wniosków na XLVIII sesji R M w Strykowie. 
 Do Komisji Uchwał i Wniosków zgłoszeni zostali następujący radni: 

1. Radny Grzegorz Kuna – nie wyraził zgody 
2. Radny Grzegorz Kozłowski  - wyraził zgodę  
3. Radny Zbigniew Kos  – wyraził zgodę  
 

 
Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w  składzie:  
 
             15 głosów za  
              0 głosów przeciwnych  
                         0 głosów wstrzymujących się  
 

 Ad. 5  ,,20 - lecie Samorządu Terytorialnego w Gminie Stryków”( referat ). 
 
 Uczniowie z Zespołu Szkół Nr 1 w Strykowie przedstawili  rys historyczny rozwoju 
samorządu lokalnego po roku 1989. Wystąpienie obejmowało również prezentację wywiadów 
jakie uczniowie przeprowadzi z mieszkańcami Gminy Stryków na temat warunków życia po 
wyborach w wolnej Polsce oraz prezentację multimedialną . 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Włodzimierz Grochocki zaprezentował  
składy Rady Miejskiej w Strykowie od I  do obecnej  kadencji . 
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 Ad. 6 Zatwierdzenie protokołu z XLVII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która 
odbyła się w dniu 29 kwietnia  2010 r.  
 

 Przewodniczący Rady poinformował, że nie ma wpisów do protokółu, zapytał czy są uwagi 
do protokołu. 
Uwag i wniosków do protokołu z XLVII sesji Rady Miejskiej w Strykowie podczas obrad 
XLVIII sesji w dniu 28 maja  2010 r. nie złożono. 
 
Głosowanie nad zatwierdzeniem protokółu z XLVII sesji Rady Miejskiej w Strykowie:  
                      13 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  

 
Ad. 7 Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego RM 
w Strykowie i Przewodniczących Komisji RM. 
 

Przewodniczący RM  poinformował, że w okresie między sesjami brał udział w 
posiedzeniach merytorycznych Komisji RM oraz w bieżącej pracy w biurze Rady Miejskiej. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego RM 
radny Grzegorz Kozłowski poinformował, że Komisja odbyła jedno posiedzenie w okresie 
między sesjami , na którym  zapoznała się z informacją dotyczącą przetargów  , które już się 
odbyły na inwestycje przyjęte w budżecie  na rok 2010 .Komisja  opiniowała również 
projekty uchwał na  dzisiejszą sesję . 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM radny Grzegorz Kuna poinformował, że w 
omawianym okresie Komisja spotkała się  na dwóch posiedzeniach .Komisja zajmowała się 
rozpatrzeniem skargi   na Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 w Strykowie oraz skargi na  
Burmistrza Miasta – Gminy Stryków . 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego RM 
radny Czesław Polit poinformował, że Komisja odbyła jedno posiedzenie w omawianym 
okresie , na którym  zapoznała się z informacją dotyczącą oczyszczalni ścieków w 
Dobieszkowie . 
Przewodniczący Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 
Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie radny Józef Migdałek poinformował 
o jednym posiedzeniu Komisji, na którym prezentowana była informacja o planie imprez  
organizowanych przez Dom Kultury w Strykowie w roku 2010. Komisja zajmowała się 
również informacją dot. realizacji zadań Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych w Gminie Stryków . 
Przewodniczący w/w Komisji , jednocześnie członek Społecznej Rady ZOZ w Głownie 
przekazał informację z posiedzenia SP ZOZ w Głownie , które odbyło się w dniu 19 maja b.r.  
Wiceprzewodniczący Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych 
RM radny Mirosław Kucharski  poinformował o jednym posiedzeniu Komisji , na którym 
omawiane były sprawy  funkcjonowania  jednostek OSP  działających na terenie Gminy 
Stryków . Komisja zapoznała się także  z informacją  o przetargach na inwestycje drogowe 
przyjęte w budżecie M-G Stryków na rok 2010. 
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Ad. 8 Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między 
sesjami. 

 
Burmistrz Andrzej Jankowski podziękował młodzieży za przedstawienie historii 20-lecia 
samorządu terytorialnego.  
Następnie przedstawił sprawy, którymi zajmował się w ostatnim okresie: 

• sprawa wzmożonych opadów deszczu – było kilka miejsc, gdzie były zagrożone 
posesje w miejscowości Osse, Gozdów, Imielnik Stary. Wszystkie jednostki OSP 
zostały postawione w stan gotowości, zaczął działać sztab kryzysowy, użyte zostały 
worki z piskiem, udało się zabezpieczyć zagrożone posesje. Trwa monitoring wody w 
zalewie, aby w dole rzeki nie zostały zalane posesje. Powstałe podczas opadów ubytki 
w drogach, przepustach, rowach zostały zlokalizowane, chcemy uniknąć trudnych 
sytuacji w przyszłości. Sołtysi wiedzieli jak przekazywać informację. Lokalne 
podtopienia gruntów rolnych powstały w szczególności na terenach północnych 
gminy, 

• sprawa PKP – nie ma odpowiedzi, projekt przewiduje modernizacje linii i 
przystanków, nastąpi wymiana działek pomiędzy PKP a Gminą, 

• udział  w gali dwudziestolecia samorządu terytorialnego, Gmina Stryków otrzymała 
wyróżnienie z rąk Marszałka Sejmu Bronisława Komorowskiego, 

• jedna z najbardziej gmin poszkodowanych w powodzi zwróciła się do nas o pomoc, 
jest to gmina Gorzyce z województwa podkarpackiego. Burmistrz zaapelował o 
pomoc dla tej gminy i poinformował , że  będzie wnioskował do Rady o przeznaczenie 
30 tys. zł z przeznaczeniem na pomoc dla poszkodowanych w Gminie Gorzyce. 
Następnie odczytał apel wójta Gminy Gorzyce.  

 
Sołtys wsi Anielin Pan Tomasz Prusinowski zaproponował, aby sołtysi przekazali swoje 
diety na rzecz poszkodowanych w powodzi.  
Na salę obrad wszedł radny Andrzej Pożarlik. 
Przewodniczący RM ogłosił przerwę w obradach do godz. 9. 45. 
 

Ad. 9 Podjęcie uchwał w sprawie:  
 a) określenia wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o 
uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz opróżniania zbiorników 
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Stryków; 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Dyskusji nad uchwałą nie było, pytań nie zadano. 
     
    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      14 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  

 
 
 b) określenia wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o 
uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed 
bezdomnymi zwierzętami , prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także 
grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych lub ich części na terenie Gminy Stryków ; 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Dyskusji nad uchwałą nie było, pytań nie zadano. 
     
    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      13 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            1 głos wstrzymujący się  

 
 c) rozpatrzenia skargi na Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 w Strykowie; 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
Przewodniczący prowadzący obrady sesji zwrócił się do radnych o zabieranie głosu i  
zadawanie pytań do tego projektu uchwały . 
Radny Mirosław Kucharski  poinformował , że  skarga o podobnej treści złożona do  
Kuratorium Oświaty została w całości odrzucona przez Kuratorium Oświaty w Łodzi  jako 
bezzasadna. 
Głos spoza rady o dopuszczenie do  głosu w sprawie uchwały. 
Przewodniczący poinformował , że był czas na posiedzeniach Komisji Rewizyjnej do 
zabierania głosu w tej sprawie i głosu nie udzielił .Poinformował ,że dziś nad uchwałą 
debatują radni. 
Pani Iwona Urban radca prawny w U M-G Stryków w imieniu Burmistrza zabrała głos w 
sprawie wprowadzenia autopoprawki w projekcie uchwały – w załączniku stanowiącym 
uzasadnienie do uchwały : w każdym miejscu , gdzie  wymienione jest nazwisko skarżącej  
oraz dyrektora szkoły wykreślić nazwiska , a w zamian użyć formy skarżąca , tam gdzie 
jest nazwisko dyrektora szkoły – również wykreślić nazwisko , pozostawić tylko określenie 
dyrektor szkoły . 
Pan Bogdan Walczak  zwrócił się do prowadzącego obrady przewodniczącego RM ze 
stwierdzeniem , że ma prawo dopuścić do głosu inne osoby  ale nie musi. 
Przewodniczący poinformował , że osoby spoza rady mogą zabrać głos po głosowaniu nad 
uchwałą . 
O głos prosiła Pani Anna Tomczak Dyrektor ZS Nr 1 w Strykowie . 
Przewodniczący nie udzielił głosu Pani Dyrektor ZS Nr 1 w Strykowie  uzasadniając swoją 
decyzję faktem , że Pani Dyrektor  miała możliwość  zabierania głosu i składania wyjaśnień 
na posiedzeniach Komisji Rewizyjnej , o których była każdorazowo informowana .  
Pani Anna Tomczak Dyrektor ZS Nr 1 w Strykowie   zwróciła się o zaprotokołowanie , że 
przewodniczący odmówił jej zabrania głosu w trakcie dyskusji nad projektem uchwały w 
sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 w Strykowie. 
Pani zgłaszająca się do zabrania głosu w imieniu związków zawodowych również poprosiła o 
zaprotokołowanie odmowy udzielenia jej  głosu. 
Radni nie zgłosili chęci zabierania głosu w dyskusji nad w/w projektem uchwały. 
    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      10 głosów za  
            1 głos przeciwny  
            3 głosy  wstrzymujące się  
Po głosowaniu nad uchwałą głos  zabrał Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków 
i zwrócił się do Rady ; 
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- to co mówione było na wstępie o zasadach demokracji -  każdy może wypowiedzieć się na 
temat działalności burmistrza i innych osób publicznych  dotyczy również kierowników 
jednostek i wyrazić swoją opinię. 
 Burmistrz uważa , że skarga , która wpłynęła na Panią Dyrektor nie powinna budzić takich 
emocji  jak to się stało. Burmistrz oświadczył , że po przeczytaniu tej skargi  miał  opinię na 
ten temat i przekazał ją na spotkaniu z nauczycielami. Po podjęciu tej uchwały  Burmistrz 
zwrócił się z prośbą  , aby szkoła funkcjonowała tak jak do tej pory i poinformował , że  
będzie rozmawiał z  Panią Dyrektor .Wszystkie uwagi , zgłoszenia są przez organ prowadzący 
analizowane i będą podejmowane dalsze czynności , aby wprowadzać takie zmiany w 
placówkach , aby w przyszłości wyeliminować wszelkie niedogodności .W najbliższym 
czasie Burmistrz przeprowadzi rozmowy z wszystkimi dyrektorami placówek oświatowych  , 
aby omówić  tematy związane z funkcjonowaniem naszych szkół. 
Burmistrz poinformował o udziale w konferencji oświatowej placówek województwa 
łódzkiego , a jednym z elementów konferencji była ankieta , w której anonimowo zarówno 
rodzice jak i uczniowie szkół wypowiadali się na temat bezpieczeństwa i funkcjonowania  
szkół na   terenach tych gmin , które uczestniczyły w konferencji. 
Jedynym elementem , który niepokoi samorządy jak  wynika z przeprowadzonej ankiety , jest 
to , że najmniej o szkole wiedzą rodzice .W naszych szkołach uczniowie czują się bezpiecznie 
, a poziom bezpieczeństwa nie odbiega od innych szkół . 
Radny Czesław Polit 
Korzystając z obecności Dyrektora ZS NR 1 w Strykowie mówił o tym , że w dniu 1 maja b.r.  
odbywały się rozgrywki  na boisku Orlik przy ZS Nr 1 w Strykowie . W czasie 
niesprzyjającej pogody , kiedy padał deszcz zamknięta była szatnia szkolna i dzieci nie miały 
gdzie  się schronić ani też zostawić swojej odzieży .Zawsze można było korzystać z szatni 
szkolnej , a w tym dniu , gdzie było dużo uczestników nie można było wejść do szatni przy 
szkole. Apelował do Pani Dyrektor   aby użyczała  szatni przy okazji rozgrywek. 
Radna Anna Ślęzak 
Apelowała do wszystkich zainteresowanych  sprawą skargi , aby dać już spokój tej sprawie 
.Jest to skarga dotycząca telefonu, która nie robi dużej szkody dla autorytetu Pani Dyrektor , a 
do ujawnienia tej skargi mogłoby nie dojść,  gdyby użyto słowa ,,przepraszam”  wcześniej 
przed skierowaniem tej skargi do rady. Wciągnięci zostali rodzice , nauczyciele , oskarża się 
że każdy jest winny : pani , która napisała skargę , sekretarz , która przekazała skargę do rady 
miejskiej , winna jest Komisja , że tą skargą się zajmowała i winna  teraz będzie rada , że nad 
tą skargą głosowała .Bardzo proszę nie szukać winnych , przyjąć to jako błąd i powiedzieć 
słowo ,,przepraszam” , współpracować z rodzicami i nie będzie takiego szumu bo skarg 
Komisja Rewizyjna rozpatrywała nie jedną ,  a wiele. Niech ta szkoła ,  jak cieszyła się dobrą 
renomą pracuje dalej w takim tempie. 
Wicedyrektor ZS NR 1 w Strykowie poinformowała , że szkoła funkcjonuje i nie musi 
wznawiać żadnego działania. Przykładem są przygotowane do dzisiejszego wystąpienia  
dzieci oraz realizacja programu Comenius w ciągu najbliższego tygodnia , w ramach którego 
przyjechali już goście z zagranicy .  
 

 d) zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2010 ; 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
Dyskusji nad uchwałą nie było, pytań nie zadano. 
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    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      14 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  

            0 głosów wstrzymujących 
 e) zabezpieczenia w formie ,, weksla in blanco” ; 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Dyskusji nad uchwałą nie było, pytań nie zadano. 
    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      14 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  

            0 głosów wstrzymujących 
 
 f) zawarcia porozumienia międzygminnego między Gminą Stryków , Gminą Łódź 
i Gminą Zgierz w zakresie wspólnej realizacji międzygminnej komunikacji 
autobusowej ; 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
Pani Grażyna Popczyńska w imieniu Burmistrza M-G Stryków zaproponowała 
wprowadzenie autopoprawek do projektu uchwały w załączniku jakim jest porozumienie: 

• w § 6 dodać czwarty ustęp o brzmieniu ,, powiadamianie Uczestników Porozumienia z 
6-miesięcznym wyprzedzeniem o zmianie przewoźnika ” ,  

• ulega zmianie cały § 7 , ponieważ w pierwotnej wersji porozumienia  było rozliczanie 
zaliczkowe natomiast po uzgodnieniu  nie będzie rozliczenia zaliczkowego. Pani 
Popczyńska odczytała nowe brzmienie § 7, 

• w § 9 dodaje się punkt 1 , mówiący o tym , że Porozumienie podlega ogłoszeniu w 
dzienniku urzędowym województwa łódzkiego. 

Zaproponowane zmiany zostały uzgodnione i  zaakceptowane przez  strony Porozumienia. 
 Głosowanie nad zaproponowaną autopoprawką: 14 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  

Dyskusji nad uchwałą nie było, pytań nie zadano. 
    Głosowanie nad projektem uchwały wraz z autopoprawką: 
                      14 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  
 

 g) wyrażenia zgody na wydzierżawienie i odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej 
własność gminy  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Dyskusji nad uchwałą nie było, pytań nie zadano. 
     
    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      14 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  

            0 głosów wstrzymujących 
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 h) uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia zasad usytuowania na 
terenie Gminy Stryków miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
Sekretarz M-G Stryków Pani Anna Sasin poinformowała , że zmiana  dotyczy tytułu 
uchwały  oraz wykreślony zostaje § 2 w przesłanej uchwale. W związku z tym kolejne 
paragrafy mają zmienione numery narastająco. 

Dyskusji nad uchwałą nie było, pytań nie zadano. 
    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      14 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  

            0 głosów wstrzymujących 
 

  i) zatwierdzenia zmiany ,,Zmiany Studium uwarunkowań i kierunków  
 zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków ”  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
Zastępca Burmistrza M-G Stryków Pani Bożena Motylińska poinformowała , że 
proponowana  uchwała jest wynikiem wszczęcia postępowania przez Wojewodę i wydania 
rozstrzygnięcia nadzorczego w dniu 10 marca tego roku do uchwały w sprawie  zatwierdzenia 
zmiany ,,Zmiany Studium uwarunkowań i kierunków  zagospodarowania przestrzennego 
gminy Stryków ” .Wojewoda wszczął postępowanie w sprawie stwierdzenia nieważności tej 
uchwały i wskazał zarzuty :  

• była  w obrocie prawnym  uchwała z 2008 r. w sprawie Dobrej , gdzie mowa była o 
powierzchniowej eksploatacji złóż , która nie była podana do publicznej wiadomości 
.Zostawiliśmy tę uchwałę do oddzielnego procesowania , ale Wojewoda zarzucił nam , 
że w tej uchwale nie było o tym mowy 

• uchwała w sprawie drogi Nr 708 – chodziło tam o zmianę klasyfikacji – nie była 
podana do publicznej wiadomości .Była to uchwała uszczuplająca .Wykonując 
polecenie Wojewody ogłoszono w prasie  oraz na tablicach ogłoszeń. 

• nie wystąpiliśmy do Zarządu Regionalnego Gospodarki Wodnej o uzgodnienie zmian. 
Uznaliśmy , że zmiany nie dotyczą terenów zalewowych  stąd brak wystąpienia. 
Wykonując zalecenie Wojewody wystąpiliśmy do Zarządu Regionalnego Gospodarki 
Wodnej i otrzymaliśmy decyzję o umorzeniu postępowania . 

    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      14 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  

            0 głosów wstrzymujących 
Przewodniczący RM ogłosił przerwę w obradach do godz.10.30 
Po przerwie obrady zostały wznowione przez Przewodniczącego. 
Radny Grzegorz Kozłowski złożył wniosek o wyłączenie go z pracy Komisji Uchwał i 
Wniosków na XLVIII sesji RM i zwolnienie z dalszej części obrad  ze względu na udział w 
wojewódzkiej imprezie Orlikowa Liga , która rozpoczyna się na boisku Orlik w Strykowie . 
       Głosowanie wniosku: 13 głosów za  
            1 głos przeciwny  

            0 głosów wstrzymujących 
Na sali brak radnego Grzegorza Kozłowskiego. 
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Przewodniczący RM wnioskował o uzupełnienie Komisji Uchwał i Wniosków na XLVIII 
sesji RM o radnego Włodzimierza Grochockiego. 
 
       Głosowanie wniosku: 13 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  

            0 głosów wstrzymujących 
 
 Ad.10. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Radny Witold Śliwkiewicz 
Zwrócił się z zapytaniem : 
- jaki jest imienny skład osobowy rady nadzorczej  w spółce ZOZ ? 
- jeżeli ministerstwo nie umorzy długu SP ZOZ to czy Urząd Miasta Głowno weźmie ten 
dług na siebie ? 
Zastępca Burmistrza M-G Stryków Pani Bożena Motylińska odpowiedziała : 
- nie znam składu osobowego, nikt nas o nim nie informował . 
- od 1 stycznia 2011 r. cały dług który nie zostanie umorzony w taki czy inny sposób 
przejdzie na stan Urzędu Miasta Głowno. 
Radny Mirosław Kucharski  
- chciałbym aby Burmistrz udzielił mi odpowiedzi , jako fachowiec od melioracji 
wodnych  i prawdopodobnie powinien się orientować , że woda pod wpływem grawitacji 
ziemi płynie tylko z góry do dołu a nie odwrotnie .A do czego zmierzam? Mam tutaj 
zdjęcia inwestycji , która została zakończona w ubiegłym roku i na mój wniosek wówczas 
zrobiono odejście na ul. Piłsudskiego , aby z tych niższych partii zbierać wodę , ale 
zrobiono kratkę ściekową na wysokości około 40 cm wyżej od najniższego punktu jaki 
tam się znajduje. Kratka jest za wysoko i jest już podmyta .Nie spełnia swojej funkcji, 
ponieważ nie może odebrać wody, która jest niżej niż kratka -  efektem jest , że następne 
działki wyglądają tak jak na fotografii, która przedstawiam. Tak jest z innymi 
inwestycjami . Chociażby ten klimatyzator  jest tylko jako atrapa bo jest za duży , 
wszyscy się dusimy  i takich inwestycji mógłbym wymieniać , wymieniać , 
wymieniać….Kiedy w końcu inwestycje w Strykowie ,w tej bogatej gminie mówiąc tak 
kolokwialnie , postrzeganej w oczach  w sąsiedztwie innych gmin –kiedy będą 
przemyślane i zrobione poprawnie ? 
Zastępca Burmistrza M-G Stryków Pani Bożena Motylińska odpowiedziała : 
Informuję , że pismo podobnej treści złożył Pan do Urzędu – nie jest jeszcze rozpatrzone , 
a poza tym inwestycja , o której Pan mówi nie jest jeszcze zakończona .Na Pana wniosek  
były wprowadzone poprawki . 
Radny Mirosław Kucharski  mówił : 
- Pani Burmistrz mam wrażenie , że mija się Pani z prawdą , w takim razie zadam pytanie 
Pani Skarbnik: czy firma , która wykonywała odwodnienie  otrzymała wynagrodzenie ? 
Skarbnik M-G Stryków Pani Barbara Walak  odpowiedziała : 
- każdą fakturę , którą regulujemy  jest załączony protokół częściowego odbioru robót 
,jest to podstawa do uregulowania faktury. 
Radny Mirosław Kucharski  pytał ; 
- czy inwestycja  polegająca na odwodnieniu ul. Piłsudskiego jest odebrana w świetle 
prawa? 
Skarbnik M-G Stryków Pani Barbara Walak  odpowiedziała , że jest odebrana . 
Pani Grażyna Popczyńska  wyjaśniła : 
- nie było inwestycji polegającej na odwodnieniu ul. Piłsudskiego .Było rozszerzenie I 
etapu inwestycji polegającej na przebudowie ulic w osiedlu Wolność , konkretnych ulic i 
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te wszystkie trzy etapy się ze sobą łączą .Zakres tego rozszerzenia został wykonany w 
całości , to co było ogłoszone w przetargu  i na to została zawarta umowa z wykonawcą 
.Natomiast całkowite odwodnienie będzie widoczne po zakończeniu kolejnego  etapu 
tegorocznego. Wtedy będą wyregulowane te punkty , kratki założone i będzie widać efekt 
końcowy .  
 Radny Mirosław Kucharski  pytał : 
- czy Pani jako odpowiedzialna osoba za inwestycje w gminie  uważa , że to odwodnienie 
i  ta kratka  położona wyżej 40 cm od najniższego punktu , ona   jest posadowiona 
prawidłowo ? 
Pani Grażyna Popczyńska  wyjaśniła , że kratka została założona zgodnie z projektem 
wysokościowym ,tak  jak określały to parametry projektu , natomiast to , że została 
podmyta , to nie jest prawidłowe , ale wiemy  jaka była sytuacja z opadami i to zostanie 
poprawione.  
Radny Mirosław Kucharski  mówił  : 
- gdyby ta kratka była posadowiona na prawidłowej głębokości  woda na pewno byłaby 
odebrana i następne działki na osiedlu  nie byłyby zalane. Nie trzeba by wzywać straży 
pożarnej , która cały dzień pompowała wodę z firmy , która się tam znajduje i z innych 
działek. 
Głos zabrał Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski i powiedział , że wszyscy 
widzimy , co spowodowała sytuacja powodziowa w kraju , a Pan radny składa wniosek , 
że zalało mu ugory. Inwestycja nie jest zakończona .Kratki spustowe dotyczące 
odwodnienia tej ulicy są umieszczone tam, gdzie przyjdzie  warstwa asfaltu i wtedy 
zacznie funkcjonować odwodnienie. I tak są realizowane inwestycje, natomiast uwagi , 
które mamy  do firmy , która ten etap wykonuje , przeanalizujemy i będziemy szukać 
rozwiązania .Jeżeli nie będą wykonywać swojej pracy w odpowiedni sposób zastanowimy 
się w jaki sposób to rozwiązać. Jest to duża inwestycja , trzyetapowa i dotyczy 
rozwiązania problemów całego osiedla  gdzie zostały przeznaczone największe środki 
finansowe na kanalizację. Odwodnienie całego osiedla to są trzy miejsca i jednym z takich 
miejsc – co spowodowało koszty modernizacji rynku – jest instalacja odwodnienia 
zainstalowana pod rynkiem. Inwestycja nie została zakończona , poczekajmy do końca , a 
uwagi zawsze można mieć do wykonania. 
Radny Czesław Polit mówił : 
Te ostatnie opady spowodowały to , że chociażby w rejonie Ciołka  pozalewało piwnice w 
budynkach , pozalewało całe tereny północne Gminy Stryków np. w Gozdowie  zalane 
były całe pola upraw zboża .Jak oglądamy relacje z powodzi to dobrze , że nas to nie 
sięgnęło. My się cieszmy , że tak mamy i nie róbmy problemów , których nie ma .  
Radny Zbigniew Kos  pytał : 
- czy zostały podjęte kroki w sprawie uregulowania i oczyszczenia rzeki Moszczenicy  - 
to o czym mówiłem na komisji ? Należy udrożnić  to szybko , ponieważ zostały zalane 
tereny Smolic , Swędowa i Anielina. 
- czy jest możliwe zorganizowanie w gminie punktu zbiórki odzieży i żywności dla 
powodzian ? 
Zastępca Burmistrza M-G Stryków Pani Bożena Motylińska odpowiedziała , że tak 
.Zgłoszono do Wojewódzkiego Zarządu Melioracji Wodnych te sprawę , resztę to co się 
da zrobimy we własnym zakresie  przy pomocy Jednostki Robót Publicznych . 
Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski  odpowiedział , że na ulicy Targowej 
w OSP  jest wyznaczony taki punkt zbiórki darów dla powodzian. 
Radny Mirosław Kucharski  mówił : 
- nie mogę zgodzić się z panem Burmistrzem , że ta inwestycja nie jest zakończona. 
Przecież ewidentnie widać , że to jest zakończone. Jest Pan technikiem melioracji 
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wodnych. Nie wiem jakim był Pan uczniem i jaka Panu wiedza  została , skoro Pan 
przyjmuje do wiadomości , że ta kratka jest prawidłowo posadowiona , naprawdę te 
koszty , które zostały poniesione na przebudowę , przeprojektowywanie tej kanalizacji , 
powiększanie średnic – były w takim razie na marne poniesione , bo po co to było robić 
skoro ta kratka nie spełnia swojej roli bo ona jest wyżej  niż najniższy punkt ?No 
tłumaczymy się w tej chwili , że będziemy to jeszcze poprawiać ?Przecież przed chwilą 
usłyszałem , że za to zostało już zapłacone. Czyli firma , która będzie to robić zażyczy 
sobie kolejne pieniądze . 
Nie życzę sobie żeby  moje prywatne sprawy poruszał Pan na forum. 
Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski 
- proszę  wystąpić do Sądu . 
Radny Mirosław Kucharski  mówił : 
 Z tego co wiem  jeszcze inni mieszkańcy gminy złożyli pozwy do pana o to , żeby 
powrócić do pierwotnych spraw . 
Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski  odpowiedział: 
Bardzo chętnie udzielę Panu szkolenia w zakresie melioracji wodnych .Zaproszę pana i 
zobaczy pan , że przez te kratki woda  będzie pięknie  spływała .  
Radny Mirosław Kucharski  powiedział : 
- czekam na to . 
 
 Ad. 11. Wolne wnioski i sprawy różne. 
 

Pan Marek Natkański mieszkaniec  osiedla Wolność mówił, że przyszedł kolejny raz w 
sprawie tego osiedla, pytał, co z tymi pieniędzmi z inwestycji, co zostały odebrane: ul. Cicha, 
Wschodnia, woda tam nadal stoi, nie spływa, mimo, że są kratki, asfalt wygląda jak ser 
szwajcarski, kto weźmie do odpowiedzialności te osoby, co wzięli milion dwieście, kiedy 
będzie dokończony ten etap, kto za to odpowie. Czy osoba, która podjęła się wykonania tego 
zadania odpowie za te inwestycje?  
Burmistrz Andrzej Jankowski poprosił o sprecyzowanie uwag, na które zostanie udzielona 
odpowiedź pisemna.  
Pan Marek Natkański powiedział, że chodzi o osobę odpowiedzialną z wykonanie dróg, 
ponieważ kratki ściekowe są wyżej, woda nie ścieka, asfalt jest pofałdowany, woda na drodze 
stoi.  
Pani Cieślak zabrała głos także w sprawie Osiedla Wolność – ul. Piłsudskiego, powiedziała, 
że nie zgadza się na szerokość drogi 6 m, jaka jest w tej chwili, ponieważ utrudnia to 
prowadzenie zakładów pracy. Dalej mówiła, że w 1990 roku otrzymała pozwolenia na 
budowę budynku gospodarczego na prowadzenie działalności gospodarczej. Odczytała z aktu 
notarialnego, że zakupiła działkę rzemieślniczo-budowlaną, więc pytała, kto podpisał ten 
plan, po co pas zieleni przy posesjach, mieszkańcy tego nie chcą. Ulica Rolnicza ma 
szerokość 7 m, nie ma tam prowadzonej działalności gospodarczej, maja także pas zieleni, 
którego nikt nie kosi. Burmistrz w wcześniejszych wypowiedziach mówił, że na tym etapie 
nie da się nic zrobić, uważam, że nie ma rzeczy niemożliwych. Coś trzeba zrobić, ponieważ 
inwestowaliśmy, braliśmy kredyty, zatrudniamy dwoje pracowników – mieszkańców naszej 
gminy, zakupiliśmy maszyny, a teraz odcinacie nam wszystko. Do nas nie wjedzie 
ciężarówka ani maszyna rolnicza, chcemy, aby zostały utwardzone pobocza, a nie pas zieleni, 
zróbcie coś abyśmy mogli tam pracować, nic więcej nie chcemy- mówiła pani Cieślak  
Burmistrz zwrócił się do zebranych na sali i zapytał, kto ma szerszą drogę niż 6 m, czy 
funkcjonujecie w tych terenach, czy jest prowadzona działalność gospodarcza na tych 
terenach. Dalej mówił, że są tereny, gdzie nie ma szerokości drogi większej niż 4 m. 
Poinformował, że wpłynął protest także od mieszkańców tego samego Osiedla Wolność, że 
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nie życzą sobie tirów i dużego ruchu na Osiedlu. Będą wybory proszę na mnie nie głosować, 
nie urodziłem się burmistrzem, nie umrę burmistrzem, jeżeli mieszkańcy uznają, że moje 
działanie jest odpowiednie to mnie wybiorą, jeśli nie to nie będę z tego powodu rozpaczał – 
mówił Burmistrz.   
Pani Iwona Kwiatkowska mieszkanka Strykowa powiedziała, że jest zdumiona antyreklamą 
pana Burmistrza, myślę, że wszyscy tu siedzący są zadowoleni z pana burmistrzowania, część 
Strykowa zostało już oddane w ręce ludzi z poza miasta Strykowa, spoza Gminy. Dalej Pani 
Kwiatkowska pytała : czy jeżeli ktoś przebywa na zwolnieniu lekarskim to jest w pracy? 
Poinformowała, że pani dyrektor Tomczak przebywa w tej chwili na zwolnieniu lekarskim, a 
jest w miejscu pracy, pan Burmistrz jest pracodawcą pani dyrektor Tomczak. 12 maja br. 
będąc na radzie pedagogicznej także była na zwolnieniu lekarskim. Pani Kwiatkowska pytała, 
jak długo damy się wodzić za nos ludziom, którzy są niegodni piastowania takich stanowisk. 
W stosunku do mojej osoby nie zostało użyte ani jedno słowo przepraszam, jeżeli ja kogoś 
skrzywdzę, zrobię coś nie tak, to potrafię przeprosić – mówiła pani Kwiatkowska.   
Pan Bogdan Walczak Przewodniczący Zarządu Osiedla Wschód powiedział, że ulica 
Targowa – chyba jedyna ulica w centralnej Polsce, na której jest chyba 12 instytucji, pan 
Walczak podziękował w imieniu mieszkańców i tych, którzy przyjeżdżają za utwardzenie ul. 
Dojazdowej grubym kruszywem, to działanie zatrzymało wodę na część działek przy 
targowisku, złożył podziękowania pani Popczyńskiej. 
 Dalej Pan Walczak mówił , że oczekuje na odpowiedź na pytanie złożone na poprzedniej 
sesji, czy były czynione rozmowy ze strony Burmistrza na temat zmiany linii energetycznych 
na ul. Cmentarnej.  
Poruszył temat ulicy Legionów, chodzi o domki jednorodzinne przy prywatnej drodze pana 
Szcześniaka, nie można tam inwestować, bo to jest teren prywatny. W 2003 roku była 
delegacja, pan Szcześniak chce przekazać drogę, tylko gmina musi to przejąć. Co w tej 
sprawie zrobiono?  
Pan Walczak powiedział, mleko zostało rozlane, radni uchwałę podjęli, mam uwagi formalne, 
nie wnikam w meritum sprawy. Zwrócił się do Przewodniczącego Rady i zapytał: dlaczego 
pan odmówił rozpatrzenia tej skargi, ustawa o samorządzie gminnym, jako akt najwyższy, § 
18 a mówi, ze rada miejska kontroluje działalność burmistrza i kierowników jednostek 
organizacyjnych, natomiast komisja rewizyjna opiniuje budżet i podejmuje wniosek o 
udzielenie absolutorium burmistrzowi. Proszę mi wskazać w Statucie Gminy punkt, w którym 
rozpatrzenie skargi kieruje się do komisji rewizyjnej, obojętnie jakiej skargi. Ja rozumiem, 
jeśli chodzi o uzyskanie opinii do skargi, to jest zupełnie co innego, ale nie rozpatrzenie 
skargi. Kontrola nie jest rozpatrzeniem skargi, jest tylko wyrażona opinia. W regulaminie, 
który pan tworzył i podpisywał § 13 ust. 2 mówi, że Burmistrz jest zwierzchnikiem 
służbowym w stosunku do pracowników urzędu i kierowników gminnych jednostek 
organizacyjnych. Skarga wpłynęła do pana, a pan dalej przekazał. Dlaczego, bo pan z tego 
słynie?  
 
Przewodniczący Rady Paweł Kasica powiedział, że odbiera głos panu Walczakowi.   
Pan Bogdan Walczak: to jest właśnie o demokracji… 
Burmistrz mówiąc o demokracji, przypominał  Panu Bogdanowi Walczakowi , jak przez pół 
roku nie zwoływał sesji, bo się bał, że zostanie odwołany z funkcji przewodniczącego rady, 
jak uciekł z sesji. Pamięta pan, jak był pan przewodniczącym rady, prowadził pan działalność 
gospodarczą i jeszcze był pan sekretarką w Agroinkubatorze ? 
 
Pan Bogdan Walczak: czy syna pan zatrudnił w Exelance za decyzję…? 
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Burmistrz: nie, bo nie mam żadnej firmy. Jaką inwestycje pan zrobił, zakup maszyny do 
czyszczenia butów. Następnie Burmistrz mówił o zakupie cukierków w celach promocyjnych, 
którymi częstowani są goście, dzieci, tamte za pana czasów kupowane były w aptece za 10 
tys. zł.    
Pan Natkański z Osiedla Wolność mówił, że to się zaczęło od 2001 roku, kiedy pan Walczak 
się wybierał, zaczęły się obiecanki, to robił pan Walczak przez 12 lat. Kiedy Pan Walczak był 
Przewodniczącym Rady to ja sam wiedziałem, że będzie tragedia po otwarciu autostrad, a Pan 
Walczak nie wiedział  i nic nie zrobił. Kiedy odcięto Pana od koryta to Pan się oburza na 
wszystko, jestem przeciwny temu, co mówił Pan Walczak na Pana Burmistrza –mówił Pan 
Natkański.  
Pani Cieślak powiedziała, że ludzie na wsi być może nie mają szerszych dróg, ale my 
kupowaliśmy działki rzemieślniczo-budowlane, jestem za Panem Natkańskim, bo Pan 
Walczak to co zrobił dobrze, to zbierał  podpisy. Zbierał podpisy na plac zabaw, pytał, czy 
wrażamy zgodę, skończyło się na tym, że troje rodziców spawało bramki, wkopali je, a Pan 
Walczak opisany został w gazecie, że stworzył boisko sportowe.  
Burmistrz odnosząc się do inwestycji na Osiedlu Wolność powiedział, że na obecnym etapie 
nie jest możliwe wprowadzenie zmian, ale osiedle będzie miało ok. 25 tys. zł do dyspozycji w 
roku 2011.Można te środki przeznaczyć na fragmenty, które osiedle zadecyduje zmienić. 
Zwrócił się do Pana Walczaka i powiedział, aby poinformował mieszkańców o zebraniu, na 
którym będą rozdysponowywane środki budżetowe na rok następny. Zebrania budżetowe 
będą odbywać się do połowy sierpnia, aby radni nie dyskutowali już nad zadaniami 
wskazanymi przez sołectwa czy osiedla, tak jak mieszkańcy zadecydują tak będzie.  
Pani Iwona Urban radca prawny Urzędu poinformowała, że procedura uchwały w sprawie 
rozpatrzenia skargi na dyrektora ZS Nr 1 w Strykowie jest zgodna z przepisami k.p.a. , a nie z 
ustawą o pracownikach samorządowych. Skargę na wójta i kierowników gminnych jednostek 
organizacyjnych rozpatruje rada miejska, a komisja rewizyjna rozpatruje skargę, zbiera 
materiał dowodowy, wypracowuje wniosek do rady i przygotowuje projekt uchwały. To jest 
procedura administracyjna, która obowiązuje przy rozpatrywaniu skargi. Skarga nie wiąże się 
z oceną pracy kierownika. Jest to skarga na działanie lub zaniechanie, nie wchodzą tu inne 
kwestie związane z oceną pracy. 
Radny Andrzej Pożarlik zgłosił następujące wnioski: 

• o ustawienie lustra na skrzyżowaniu ulic Krasickiego i Broniewskiego w Strykowie, 
• uprzątnąć składowisko gruzu przy ul. Polnej ze śmieci komunalnych i zwiększyć 

nadzór nad tym terenem. 
Burmistrz odpowiedział, że wysypisko gruzu będzie likwidowane, po zmianie planu 
zagospodarowania przestrzennego przewiduje się tam budownictwo wysokie. Trwają 
rozmowy ze spółdzielnią, aby w ramach wartości działki część bloku mieszkalnego znalazło 
się w zasobach Gminy.   
Pani Cieślak poinformowała, że wpłynął wniosek od mieszkańców osiedla Wolność, którzy 
nie życzą sobie tirów, my także przychylamy się to tej prośby, ponieważ nie chcemy trasy 
przelotowej do terenów inwestycyjnych.   
Burmistrz powiedział, że ta skarga wyniknęła po wypowiedzi jednego z radnych tego 
osiedla, który powiedział, nie mając znajomości w tym temacie, że tereny inwestycyjne będą 
skomunikowane przez ul. Piłsudskiego, co jest nie prawdą. Te tereny inwestycyjne, które są 
za tym osiedlem będą obsługiwane przez drogę wojewódzką lub drogę powiatową. Nie mogę 
odpowiadać za informacje, które radni przedstawiają. 
 Pozytywna informacja dot. budowy obwodnicy północnej : jest pozwolenie na budowę, mam 
nadzieję, że projekt zostanie zrealizowany, zmiana zmusi nas do rozmów o planach 
komunikacyjnych i funkcjonowania w planie obwodnicy południowej w tamtym rejonie. W 
związku z tym niebawem na komisji będziemy dyskutować na temat zmian komunikacyjnych 
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w tamtym rejonie odnośnie planu, ponieważ budowa obwodnicy północnej spowoduje nieco 
inny układ komunikacyjny. Poszukamy innych rozwiązań, co do południowej obwodnicy, 
zmiany jej przebiegu.  
Poza tym jeden z radnych wystąpił o odszkodowanie. Zwrócę się do Rady o przeznaczenie 
środków na kancelarię prawną na prowadzenie tej sprawy w sądzie mówił Burmistrz.   
Radny Mirosław Kucharski powiedział, że ta skarga, o której jest mowa dotyczy jego 
wypowiedzi, to nie ja nie znam sytuacji, nie ja powinienem się konsultować z panem 
burmistrzem, a odwrotnie. Droga ul. Piłsudskiego nie jest drogą bez przejazdu, tzw. ślepą 
ulicą. Niech Pan spojrzy na plan zagospodarowania przestrzennego, na przedłużeniu ul. 
Piłsudskiego jest zaprojektowany wiadukt nad obwodnicą południową. Po tym wiadukcie 
wjeżdża się na tereny uprzemysłowione. Komunikacja z terenami przemysłowymi jest 
wyłącznie z ul. Piłsudskiego z drogi wojewódzkiej nr 708, natomiast z ul. Targowej w planie 
zagospodarowania przestrzennego nie ma wjazdu na tereny inwestycyjne. Ja też byłem 
zaskoczy tą skargą, ja wypowiadam się do planu zagospodarowania przestrzennego. Jeśli 
chodzi o sprawę pana Szcześniaka to oglądałem wyroki z SKO, co dalej z tymi sprawami, 
były dwie sprawy wniesione do sądu, dwie sprawy Gmina, jakby można było kolokwialnie 
powiedzieć przegrała – mówił radny Kucharski. Ja zrozumiałem, że jeżeli gmina uchwaliła 
plan zagospodarowania przestrzennego to ponosi odpowiedzialność za plan i musi przejąć ten 
fragment drogi, to są wyroki SKO.  
Następnie radny złożył wniosek, aby obniżyć tę studzienkę, aby spełniała swoją zakładaną 
funkcję.  
Burmistrz mówił: nie wiem, jakie wyroki pan czytał, żadna sprawa nie jest w sądzie. Do 
pewnego czasu gmina była zobowiązana do przejmowania dróg, i to czyniła, dziś mogą być 
drogi wewnętrzne i drogi prywatne, takie u nas są, niekoniecznie właściciel drogi jest chętny 
do przekazania drogi. Robimy w ten sposób, że jeżeli dany teren komunikuje osiedle i droga 
spełnia parametry, a właściciel nieodpłatnie przekazuje na rzecz gminy to gmina bierze te 
tereny. Sytuacja, o której mówił radny Kucharski dotyczy podziału działek – to postępowanie 
toczy się w SKO, z planu wynikają zapisy, że działki nie mogą być mniejsze od danej 
powierzchni. SKO uznało inną opinię co do naszego planu niż nasza. W tej kwestii toczy się 
postępowanie.  
Radny Jarosław Filipiński zgłosił wniosek o uzupełnienie wyrw i dziur na ul. Starowiejskiej 
w Dobrej, na ulicę Kosynierów skierować równiarkę. 
 Radny dalej powiedział: przyjęliśmy uchwałę, jakie będą dalsze konsekwencje, jeżeli 
skarżąca poniosła uszczerbek, czy gmina będzie płaciła odszkodowanie, czy gmina odpowie 
za skutki i działania kierownika jednostki. 
Pani Urban radca prawny Urzędu odpowiedziała, że sprawa konsekwencji oceny 
merytorycznej kierownika jednostki tutaj nie ma miejsca, ponieważ Rada Miejska nie jest 
uprawniona do takiej oceny.  Nastąpiła ocena stanu faktycznego zgodnie z obowiązującą 
procedurą k.p.a. Dalszym rozwiązaniem mogą być sprawy z powództwa cywilnego pomiędzy 
dwoma osobami prowadzącymi spór.  
Radny Karol Lenart zgłosił wniosek: załatanie wyrw w drodze w Anielinie.  
Radny poprosił także , aby skontaktowała się z nim pani kierownik MGOPS w Strykowie, 
której dziś nie ma na sesji  i nie może przedstawić danej sprawy. 
Radny Zbigniew Kos zgłosił wniosek: zlikwidować powód powstawania zastoiny wodnej na 
drodze powiatowej w Smolicach w okolicach działki pana Kalinowskiego. Radny poprosił o 
skierowanie równiarki na drogę w Smolicach od drogi wojewódzkiej 708 oraz w Swędowie 
na działkach. 
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 Ad. 12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 
 

Na sali obrad nieobecni radni; Wojciech Cichosz , Józef Migdałek , Grzegorz Kozłowski, 
Anna Ślęzak . 
 Przed przyjęciem protokołu Komisji Uchwał i Wniosków Radny Jarosław Filipiński 
w związku z podejmowaną dziś uchwałą w sprawie rozpatrzenia skargi  pytał: kto się 
opiekował dziećmi podczas, gdy kadra szkoły przebywała na sesji w dniu dzisiejszym ? 
Mówił, że nie może być tak, że odbywają się prywatne telefony, jest wymuszanie woli, jest 
szantażowanie, jest wywierana presja . Jeżeli ktoś popełnił błąd może faktycznie powinno 
paść słowo przepraszam. Czas, aby przy tych środkach finansowych dla placówek 
oświatowych  – jedyna instytucja, która otrzymuje 100% potrzeb, nauczyciele mają podwyżki 
- trzeba wziąć to towarzystwo do galopu, nie może sytuacja się powtórzyć, ta sytuacja jest ze 
szkodą dla gminy, dla szkoły i dla dzieci.   
Pani Sekretarz poinformowała, że po przeanalizowaniu sytuacji przedstawi informację dot. 
opieki dzieci w szkole.  
Głos zabrała Pani Iwona Kwiatkowska i powiedziała: pani dyrektor szkoły przebywa na 
zwolnieniu lekarskim, pokazuje się publicznie na sesji, na zebraniu Rady Rodziców. Proszę o 
sprawdzenie zasadności tego zwolnienia panie Burmistrzu.  
Radny Czesław Polit: chciałbym, aby taka sytuacja się nie powtórzyła, nie chcę, aby ktoś 
wywierał presję na radnych poprzez telefony, chcąc psychicznie wpływać na pewne sprawy. 
Jeżeli chodzi o imprezy sportowe na Orliku to trzeba wypracować tok postępowania, aby 
turnieje pod patronatem Burmistrza odbywały się bez przeszkód. 
Radny Karol Lenart powiedział, że Burmistrz, jako organ prowadzący powinien szczególną 
uwagę zwrócić na opiekę dla dziecka skarżącej, radny uczula na tę sprawę.   
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Włodzimierz Grochocki powiedział: sytuacja 
pokazała mankamenty w pracy szkoły, pokazaliśmy swoje zdanie głosując, przerwijmy już 
dyskusję. 

 
 Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XLVIII sesji RM radny 
Włodzimierz Grochocki odczytał wnioski przyjęte przez Komisję:  
 

1. Przekazać z budżetu Gminy 30 tys. zł na rzecz Gminy Gorzyce , z 
przeznaczeniem na pomoc dla poszkodowanych w czasie tegorocznej powodzi 
mieszkańców tej Gminy. 
    Głosowanie wniosku: 11 głosów za 
                             0 głosów przeciw 
                             0 głosów wstrzymujących się  

 
2. Ustawienie lustra na ul. Krasickiego przy zbiegu z ul. Broniewskiego , 

uprzątnięcie składowiska gruzu przy ul. Polnej ze śmieci komunalnych i 
zwiększenie nadzoru nad tym terenem. 
    Głosowanie wniosku: 11 głosów za 
                             0 głosów przeciw 
                             0 głosów wstrzymujących się  

 
3. Naprawa drogi – ul. Nowości w Bratoszewicach , likwidacja dziur na ul. 

Starowiejskiej w Dobrej i na drodze przez wieś Anielin k. Niesułkowa. 
    Głosowanie wniosku: 11 głosów za 
                             0 głosów przeciw 
                             0 głosów wstrzymujących się 
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4. Obniżenie studzienki zbierającej wody opadowe na ul. Piłsudskiego . 
Dyskusja nad wnioskiem: 
Radny Zbigniew Kos: 
Stwierdził, że wniosek nie jest ścisły. Radny pytał  jak możemy obniżać  studzienkę 
skoro wykonanie tej studzienki zgodne jest z projektem technicznym? 
Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski pytał: 
Mamy ingerować w tej chwili w projekt, który jest realizowany? Obniżymy studzienkę i 
zalejemy ją asfaltem? Poczekajmy do końca realizacji inwestycji, zobaczymy jak będzie 
funkcjonowało to i wtedy ewentualnie zrobimy poprawki. 
Radny Mirosław Kucharski: 
informował , że  ten odcinek  gdzie mieści się ta studzienka nie przewiduje w tym 
projekcie realizowanym żadnych zmian  czyli ta studzienka nie będzie  zalewana  
asfaltem bo ona jest odejściem z boku , 20 metrów dokładnie od osi wodociągu 
głównego  deszczowego .Ona ma za zadanie zbierać  wodę opadową z pól. Być może 
kiedyś tam  będzie droga bo jest w planie zagospodarowania ulica ,  natomiast w 
obecnym realizowanym projekcie tej inwestycji nie ma tam  nic ,  żadnych ingerencji i 
wszystko jedno czy tam będzie ulica czy nie będzie , najniższy punkt zawsze gdzieś tam 
będzie i ten punkt będzie zbierał wodę .Najprostszą rzeczą jaka jest , żeby ona spełniała 
swoją rolę to obniżyć o pół metra  i jest po dyskusji i wszystkie działki , które  są 
poniżej nie będą zalewane… 
Powiem jeszcze jedno zdanie na obronę Pana Burmistrza , bo on nie popełnił tego błędu 
do końca . Błąd popełnili naczelnicy , którzy byli wcześniej i wydali decyzję na budowę 
osiedla Wolność wiedząc , że tam woda płynęła jak rzeka. 
Grażyna Popczyńska : 
Chciałam uściślić :faktycznie ta odnoga , która ma zbierać wody , te studzienki są poza 
asfaltem , ale myślę , że jak powstanie asfalt to będziemy widzieć jak spływa woda. 
Może poczekać do końca i wtedy będziemy wiedzieć co robić. 
Radny Zbigniew Kos: 
Nie obniżajmy  tej studzienki tylko na razie sprawdźmy co jest źle zrobione .Zwróćmy 
się do wykonawcy niech się do tego ustosunkuje . 
Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski   wyjaśniał : 
Nic nie jest źle zrobione .Jeżeli odwadnia się podwórko i robi się studzienkę to  
najpierw robi się studzienkę , następnie do tej studzienki  dostosowuje się spadek z  
podwórka. 
Radny Czesław Polit mówił : 
Jeżeli będzie niżej to może zacznie nam napływać  piasek ,  to też nie będzie dobrze. 
Myślę , że projektant posługiwał się niwelatorem i wiedział co robi. 
Radny Mirosław Kucharski : 
Studzienka była położona  wyżej niż jest  najniższy punkt , na litość boską woda nie 
popłynie do góry. Jeżeli tam kiedykolwiek powstanie asfalt , przepust pod tym asfaltem 
musi być bo to jest naturalny ciek wodny , który płynął – nas nie było i płynął będzie – 
nas nie będzie . I tam zawsze ta woda będzie się zbierać. Poczekajmy na kolejny deszcz 
, będzie dokładnie taka sama sytuacja .  

   Głosowanie wniosku: 2 głosy za 
                            5 głosów przeciw 
                            4 głosy wstrzymujące się  

 
5. Wyrównanie równiarką ul. Kosynierów w Dobrej Nowinach, w Smolicach od 

drogi wojewódzkiej 708 do wsi , na działkach w Swędowie i ulic w Anielinie 
Swędowski . 
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    Głosowanie wniosku: 11 głosów za 
                             0 głosów przeciw 
                             0 głosów wstrzymujących się 

 
6. Zlikwidowanie powodów powstawania zastoiny wodnej na drodze powiatowej 

w Smolicach w okolicach działki Pana Kalinowskiego. 
    Głosowanie wniosku: 8 głosów za 
                             0 głosów przeciw 
                            2 głosów wstrzymujących się 

 
Ze względu na niezgodność  wyniku głosowania  przewodniczący RM wnioskował o 
reasumpcję głosowania . 

    Głosowanie wniosku: 9 głosów za 
                             2 głosy  przeciw 
                             0 głosów wstrzymujących się 
   II  głosowanie wniosku Nr 6: 11 głosów za 
                               0 głosów przeciw 
                              0 głosów wstrzymujących się 
 

Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XLVIII sesji Rady Miejskiej 
w Strykowie  

       Głosowanie: 11 głosów za 
                             0 głosów przeciw 
                             0 głosów wstrzymujących się  
 

Pani Bożena Motylińska Zastępca B M-G Stryków poinformowała, że dary dla powodzian 
przyjmowane są od dziś w godz. 16.00 – 20.00 na ul. Targowej w Strykowie w OSP, w 
innych godzinach dary będzie przyjmowała PSP. 
Radny Karol Lenart zaproponował zbiórkę pieniężną radnych w dobrowolnych kwotach dla 
poszkodowanych powodzią w Gminie Gorzyce. 
Radny Grzegorz Kuna proponował zakup produktów potrzebnych powodzianom, aby mogli 
funkcjonować już w tej chwili. 
Pani Bożena Motylińska Zastępca B M-G Stryków poinformowała, że jest ustalone konto 
dla powodzian w Gminie Gorzyce i apelowała aby dokonywać wpłat na to konto. 

13. Zamknięcie obrad. 
 

 Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie 
prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 12.40 dokonał 
zamknięcia sesji.  
 
Protokołowały: 
Z. Kubiak 
E. Tomczak    
 
 
         Przewodniczący  
        Rady Miejskiej w Strykowie  
 
         Paweł Kasica 
 
 

 


